
 
 

 

BRM.0012.7.6.2023 

 

Protokół Nr 49/2023 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 20 czerwca 2023 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.30 – 11.50. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie Komisji    - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Anna Rozesłaniec – Kierownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich, 

2. Pan Łukasz Tylkowski – Pracownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich.  
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 48/2023 z posiedzenia Komisji z 23.05.2023 r. 

4. Sprawozdanie z realizacji Strategii elektromobilności dla Miasta Inowrocławia za 

2022 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta Inowrocławia 

za 2022 r. 
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6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 48/2023 z posiedzenia Komisji z 23.05.2023 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 48/2023 z posiedzenia Komisji z 23.05.2023 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. Się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z realizacji Strategii elektromobilności dla Miasta 

Inowrocławia za 2022 r. - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Łukasz Tylkowski – Pracownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił materiał.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, czy realizacja rozbudowy systemu dróg rowerowych jest ujęta w programie 

na ten rok. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Odpowiedział, że nie, ponieważ nie ma na to jeszcze funduszy.  

 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Zapytał, czy jest przewidziane zwiększenie ilości  kontenerów na elektro śmieci. 

 

Łukasz Tylkowski – Pracownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Odpowiedział, że jest to w planach przy współpracy Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa. 

  

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Poprosiła o kilka słów na temat przebudowy parkingu na obiekt typu park&ride wraz 

z parkingiem rowerowym. 

 

Łukasz Tylkowski – Pracownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Odpowiedział, że ta inwestycja polega na przebudowaniu obecnie istniejącej pętli  

w Mątwach do obecnych standardów tak, aby była w stanie również zapewnić 

miejsca park&ride, aby można było do tej pętli dojechać samochodem, odjechać dalej 

do miasta autobusem bądź rowerami, które może będą w przyszłości rozszerzane, 

jeśli znajdą się na to fundusze. 
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Damian Polak – członek Komisji: 

Zadał pytania dotyczące:  

1. Gdzie były publikowane filmy edukacyjne, oraz z jakich środków były 

finansowane? 

2. Z jakich środków były finansowane warsztaty ekologiczne realizowane przez 

KCK, oraz kto był odbiorcą? 

3. Czy cieszą się popularnością rowery miejskie przy OSiR? Czy można je odstawić 

w dowolnym miejscu w mieście, czy trzeba je odstawić z powrotem? 

 

Łukasz Tylkowski – Pracownik w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Poinformował, że udzieli odpowiedzi na pytania niezwłocznie wszystkim radnym 

drogą elektroniczną. 

 

Damian Polak – członek Komisji: 

Zaproponował, aby zwrócić się do Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu  

z prośbą o zwiększenie usługi wypożyczania rowerów miejskich tak, aby każdy 

mieszkaniec, który wypożycza rower miał możliwość odstawienia go w dowolne 

miejsce.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku radnego 

Damiana Polaka? 

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta  podjęła uchwałę nr 8/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu 

wniosku do Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu  o rozważenie 

poszerzenia zakresu usług wypożyczania rowerów miejskich o możliwość 

zwiększenia liczby punktów ich wypożyczania/zdawania w jednostkach 

organizacyjnych Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu.  

 

Ad 5. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta 

Inowrocławia za 2022 r. - stanowi załącznik nr do protokołu. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła materiał.  
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Nadmieniła, że bardzo dobrym pomysłem jest umieszczenie wszystkich 

dokumentów, które muszą być mobilne z główną strategią. 

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

W nawiązaniu do realizacji projektu „Zagospodarowania otoczenia fragmentu 

średniowiecznego muru obronnego przy ul. Kasztelańskiej 22 w Inowrocławiu na 

cele społeczne” zapytała, czy to będzie zamiast parkingu. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Odpowiedziała, że to będzie w innym miejscu. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było.  

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że następne posiedzenie komisji odbędzie się 25 lipca 2023 r.  

o godz. 11.30.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/ Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


